
加拿大联邦参议员胡子修支持华国会议员庄文浩

竞选加拿大联邦保守党党蕙酒会

Michael Chong: 

Michael Chong is a Chinese-Canadian member of the Conservative Party of Canada. He served in the cabinet of Prime 
Minister Stephen Harper as Minister of Intergovernmental Affairs and Minister of Sport, as well as the President of the Que
en's Privy Council for Canada from February 6, 2006 to November 27, 2006. He was the second Chinese-Canadian cabinet 
minister in Canadian history. He was successively elected  MP five times. Michael Chong was born in an immigrant family 
of Ontario, Hong Kong immigrant father and Netherland immigrant mother. He can speak English, French and Cantonese. 
He was a former IT specialist before he went in for politics. In May, 2016 Chong announced his bid for the leadership of the 
Conservative Party of Canada, becoming the first Chinese politician ever to reach major political leadership campaign.

Victor Oh:

Oh immigrated to Canada from Singapore and he was appointed to the Senate by former Prime Minister Stephen Harper on 
January 25, 2013.

Oh is currently a member of the Standing Senate Committees on Foreign Affairs and International Trade, Agriculture 
and Forestry, and Aboriginal Peoples. He is also a member of several interparliamentary associations and friendship groups.  
He served as the Co-Chair of the Canada-China Legislative Association, which aims to promote the exchanges in politics, 
economy, trade, and culture between Canada and other countries.

Cocktail Party held by Victor Oh 
to support MP Michael Chong's leadership campaign 

for the leadership of the Conservative Party of Canada
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庄文浩 (Michael Chong):

加拿大华裔联邦保国会议员。他曾于 2006 年 2 月至 11 月期间担任前
总理哈珀内阁的枢密院主席和政府间事务兼体育部长，是联邦历史上第二
位华裔内阁成员，连续 5 次 当选联邦国会议员。他出生于加拿大安大略
的一个移民 家庭，父亲来自香港，母亲来自荷兰。他可以说英文、法文
和粤语，在从政前，他曾在 IT 行业工作。2016 年 5 月，庄文浩宣布参选
加拿大联邦保守党党魁，成为加拿大历史上首位参与主要党派领袖角逐的
华裔政治家。

胡子修 (Victor Oh):

新加坡华裔，2013 年 1 月获加拿大前总理哈珀任命为联邦参议员。胡子修身兼参议院外交、国际贸易委员会 ,
农林业委员会及原住民委员会委员。同时还出任多个国家友好议会协会的职务，曾担任加中议会协会的共同主
席，致力于推动加拿大与各国在政治、经贸和文化等领域的交流。


